
SPRAWOZDANIE
z działalności Wójta Gminy Zabrodzie w okresie

międzysesyjnym. 

Okres sprawozdawczy to czas od 02.06. do 07.07.2005 r. 

Realizowane zadania:
1. W dniu 3 czerwca br. odbyła się następna kontrola dot. inwestycji.

finansowych z programu SAPARD przeprowadzona, przez  AR i MR Oddział
Mazowiecki w zakresie oceny procedury przetargowej. Istotnych uwag nie
zgłoszono.
Mówiąc o inwestycjach w Mostówce postanowiłem pisemnie przypomnieć
mieszkańcom Mostówki o decyzji. Wysokiej Rady, że wszyscy powinni wpłacić 
na rzecz Gminy 500 zł za wykonane przyłącza wodociągowe i 1200 zł 
za przyłącza kanalizacyjne.

2. Postanowiłem, że w najbliższym okresie obecnego lata zostanie wykonany
remont pokrycia dachowego na budynku SUW w Niegowie -polegający na
położeniu jednej warstwy papy termozgrzewalnej. Obecny stan pokrycia
stwarza zagrożenie dla budynku oraz zostanie
wykonany nakaz SANEPIDU.

3. Wy darzeniem tego okresu była. bardzo uroczysta Msza Święta
w intencji dzieńkczynnej z okazji jubileuszu 25-lecia kapłaństwa 
Ks. Proboszcza Jana Pietrusińskiego.

4. Również jako wydarzenie oceniani Sesję  Uroczystą Rady Powiatu
Wyszkowskiego z okazji 15-lecia Samorządu Terytorialnego w Polsce na której
część działaczy samorządowych naszej gminy otrzymało Dyplomy -
Podziękowania za aktywną pracę samorządową w tym okresie.

5. Uczestniczyłem w spotkaniu z Zarządem Powiatu Szkolnego Związku Sportowego
w Wyszkowie. Na spotkaniu tym uzgodniono wstępnie, wspólne finansowanie
przez gminy i powiat sportu szkolnego ponadgminnego oraz wyżej w ramach
corocznych rozgrywek Olimpiady Młodzieży. Finansowanie to dotyczy
następnych lat budżetowych.

6. 12 czerwca odbył się przegląd zespołów artystycznych KGW zorganizowany
przez Regionalny Zarząd Związku Kółek i Organizacji Rolniczych w Ostrołęce 
i Burmistrza Gminy Tłuszcz. Jest to co roczna impreza w której i w tym roku
uczestniczyły zespoły KGW z Zabrodzia i Głuch. Dziękuję im za podtrzymywanie
tradycji wspólnego śpiewania oraz za promowanie gminy Zabrodzie,

7. 26 czerwca odbył się gminny turniej piłki nożnej o Puchar Wójta gminy
   Zabrodzie zorganizowany przez Pana Radnego Wiesława Gizę i Pana

Piotra Nidę. Uczestniczyło 7 drużyn. I miejsce i puchar przechodni
po raz trzeci zdobył Klub Sportowy z Dębinek.

8. W dalszym ciągu właściciele nieruchomości ze Słopska i Młynarzy nie     
przestrzegają zasad odbioru śmieci organizowanego przez gminę. Śmieci 
są wyrzucane na bieżąco i tworzą się nielegalne zanieczyszczenia środowiska
w szczególności rzeki Fiszor w Młynarzach. Dlatego proponuję Wysokiej 
Radzie ażeby od 01.01.2006 roku zmienić system i zgodnie z Ustawą 



o otrzymaniu czystości w gminie odbiór śmieci organizowała firma np. MPK 
Ostrołęka na koszt mieszkańców. Rola Urzędu Gminy wraz z Policją będzie 
kontrola przestrzegania prawa zawartego w/w Ustawie.

9. Zleciłem opracowanie PT - chodnika w Niegowie, drogi w Basinowie 
i Niegów - Wysychy.

10. Odbył się przetarg na asfaltowanie dróg w Basinowie i Głuchy 
-Wszebory. Wykonawcą będzie firma drogowa Spółdzielni w Tłuszczu. Termin
wykonania zadań - do końca lipca b.r. Jest problem z przebiegiem drogi 
w Basinowie. Po wykonaniu zadania i po jej opracowaniu geodezyjnym 
właściciele nieruchomości przekażą nieodpłatnie na rzecz gminy skrawki 
zajętych działek pod drogę.

11. Firma dowożąca dzieci do szkół wymówiła, umowę. Ogłaszamy więc 
przetarg na dowożenie od 1.09.2005 r. na okres trzech lat.

12. W dniu 30.06.2005 r. odbyłem podsumowujące spotkanie z Dyrektorami naszych
szkół.
Ustalono że na okres bieżących wakacji będą wykonane n/w zadania zgodnie 
z planem budżetowym:
- zakończenie ogrodzenia placu przy Gimnazjum
- wykonanie ogrodzenia i remontu schodów przy PSP Kiciny
- wykonanie niezbędnych bieżących remontów we wszystkich szkołach 

we własnym zakresie przez konserwatorów i rodziców.
13. Informuję wszystkich Państwa, że dożynki gminne połączone z powiatowymi

odbędą się 18 września br.
V/ najbliższym czasie wspólnie z Panią Starostą powołamy Komitet
Organizacyjny do którego już zapraszam przedstawicieli Wysokiej Rady
tj. Pana Przewodniczącego, Przewodniczących Stałych Komisji Rady Gminy,
Dyrektorów Szkół z Zabrodzia, Prezesów OSP w Zabrodziu i Słopsku.
Dożynki chcemy zorganizować przy Gminnym Centrum Kultury i OSP 
w Zabrodziu oraz na nieruchomościach przyległych rolników /P.P.
Malinowskich i Kłębków/.

14. Przygotowujemy dokumenty do uchwalenia na następnej Sesji dot.
powołania od 1.01.2006 r. Przedszkola przy PSP Adelin. Jeśli chodzi 
o koszty to według wstępnych obliczeń będą potrzebne n/w środki
pieniężne / w br. ok. 15 tyś.zł na wyposażenie oraz co rocznie około
90 tyś.zł na płace i pochodne dla przedszkolanek/.

15. Od przyszłego roku budżetowego proponuję Wysokiej Radzie
zatrudnienie w Urzędzie Gminy Inspektora d/s Edukacji. Pracownik ten
zajmie się nadzorem pod względem administracyjno-gospodarczym nad
gminna, oświatą oraz przygotowywaniem  różnorodnych programów 
które będą finansowane ze środków UE w zakresie potrzeb naszej oświaty.

16. Również wnioskuję do Wysokiej Rady o podjęcie decyzji o projektowaniu na
koszt przyszłorocznego budżetu sali gimnastyczne dla PSP Zabrodzie.

17. Pani Wizytator podsumowała kontrolę pracy Gimnazjum w Zabrodziu. Na ręce
Pani Dyrektor dla całej Rady Pedagogicznej składam moje gratulacje.

18. W związku z tym, że nie ma możliwości otrzymania środków z ZPORR UE 
na wodociąg w Słopsku - wnioskuję o zmianę budżetu i wyrażenie zgody 
na finansowanie zadania z pożyczki umarzalnej WFOSiGW.

19. Proszę Pana Przewodniczącego oraz Przewodniczących Stałych Komisji Rady 
o zwołanie posiedzeń na dzień 15 lipca g.l3-ta na których spotkamy się
między innymi z Dyrekcją Nadbużańskiego Parku Krajobrazowego ażeby można
było przygotować projekt Uchwały o przystąpieniu gminy Zabrodzie do Parku.



Drugą istotną sprawą do zaopiniowanie przez Komisje jest Projekt Gminnej
Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

    2005 - 2007 który już Panowie Radni otrzymali.

Wójt Gminy


